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یزدانی:
دروزندیگریکشتیمیگیرم

تسنیم: امیرمحمد یزدانی نایب قهرمان 
کشتی جهان در خصوص مسابقات جهانی 
عنوان کرد: مسابقات جهانی برای ایران 
مسابقات خوبی بود. در فینال  نیز یک لحظه 
فکر کردم امتیازات را به من می دهند، اما این 
طور نشد. البته ناداوری هم نبود. همه حریفان 
را با بهنام احسانپور آنالیز کردیم، اما مدل 
مبارزه حریف روسی در دیدار نهایی تغییر 
کرد. وی در خصوص حضور در لیگ کشتی 
عنوان کرد: با تیم صنایع دارویی سهند ارس 
قرارداد دارم و برای این تیم کشتی خواهم کرد. 
ملی پوش کشتی ایران در خصوص احتمال 
تغییر وزن خود گفت: وزن خود را تغییر خواهم 

داد و  قرار است به وزن 70 کیلوگرم بروم. 

خارجازمستطیلسبز

دستمزد»هالند«برایانتقال
ارلینگ هالند که با بوروسیادورتموند قرارداد 
دارد، در قراردادش با این باشگاه آلمانی بند 
فسخ 75 میلیون یورویی دارد که در تابستان 
آینده قابلیت فعال شدن دارد و همین باعث 
شده است تا باشگاه های بزرگ اروپایی باردیگر 
آماده رقابت با یکدیگر بر سر جذب این بازیکن 
نروژی شوند. هالند در تابستان 2022 برای 
انتقال به تیمی دیگر درخواست دستمزد 
30 میلیون پوندی )35.5 میلیون یورو( در 
سال خواهد کرد، این در حالی است که گفته 
می شود باشگاه هایی همچون منچستریونایتد، 
و  منچسترسیتی  چلسی،  رئال مادرید، 
بایرن مونیخ بر سر به خدمت گرفتن این ستاره 
نروژی باهم رقابت می کنند. هالند 21 ساله که 
ارزش کنونی اش در بازار نقل وانتقالات 150 
میلیون یوروست، تاکنون آمار 70 گل زده را  به 

ثبت رسانده است.

دیـــدگــاه

متاسفانه در فضای ورزش کشورمان چیزی به نام حرفه ای گری 
وجود ندارد و دلیل آن هم نبود مدیران حرفه ای است. از طرفی 
بستر های مناسبی را هم با توجه به نداشتن مدیران حرفه ای 
نداریم. وقتی شرایط برای کارکردن حرفه ای در ورزش وجود 
نداشته باشد از همه چیز محروم می شویم. بزرگترین مساله ای که 
ورزش کشورمان از آن رنج می برد، نبود اقتصاد در ورزش است. 
زمانی که نتوانیم از اقتصاد ورزش استفاده کنیم به مشکلات زیادی 
بر خواهیم خورد. یکی از عواملی که نمی گذارد اقتصاد ورزش را 
احیا کنیم، نبود فرهنگ حرفه ای گری است. در این زمینه نیروی 
مناسبی را هم نتوانسته ایم تربیت کنیم تا به ورزش کشور کمک 
کنند. به جرأت می توانم بگویم جهل در حوزه مدیریت باعث شده 
است تا ورزش ایران از اقتصاد ورزش و حرفه ای گری در آن محروم 
باشد. کار های بزرگ را نمی شود با افرادی که جهل مدیریتی 
دارند و یا آگاهی مناسبی درباره فرهنگ، سیاست، اجتماع و 
اقتصاد ندارند، دنبال کرد. بنابراین تا زمانی که فضا برای ورزش 
حرفه ای فراهم نباشد و تا زمانی که ادبیاتی مانند اینکه ورزش را به 
ورزشی ها بسپارند، وجود داشته باشد و مقامات سیاسی بلندپایه 
کشور هم این موضوع را باور کنند، این مشکلات حل نخواهند شد. 
داشتن انتظار حرفه ای بودن درست نیست. چندین سال است 
بعضی  به دنبال این موضوع هستند که ورزش دست ورزشی ها 
نیست؛ در صورتی که عنوان این مساله دروغی بیش نیست. فقط 
می خواهند ورزش را صرفا در سیطره ورزشی ها نگه دارند. از اول 
انقلاب تاکنون ورزش دست ورزشی ها بوده، اگر پیشرفتی بوده 
است گفته شده و اگر در نقاطی هم ضعیف بوده اند شهامت به خرج 
بدهند و بگویند که ضعیف بوده اند. من پیشرفت های ورزشی کشور 
را کتمان نمی کنم، اما با توجه به ظرفیت هایی که در ورزش داریم 
باید در جایگاه بهتری قرار می گرفتیم. بحث اقتصادی و سیاسی 
در ورزش، پاشنه آشیل محسوب می شوند. وقتی پاشنه آشیل 
ورزش مشکل داشته باشد، سرعت پیشرفت و موفقیت ورزش 
کشور هم کند می شود. امروز اگر می بینید باشگاه ها دچار مشکل 
هستند، باید به مدیریت غلط در آنها رجوع کنیم. مدیریت  و 
نگاه های غلط تیشه به ریشه ورزش زده اند. پرونده های متعدد 
باشگاه های کشورمان در فیفا نشان گر همین موضوع است. وقتی 
قوانین را رعایت نکنند و به هر نحوی که خودشان دوست دارند، 
عمل کنند؛ حاصل آن داشتن پرونده حقوقی در فیفا می شود که 
با وجود چنین پرونده هایی نمی توانیم بگوییم ورزش حرفه ای 
داریم. حرف های من نافی پیشرفت ورزش کشورمان نیست. در 
ورزش و در رشته های مختلف پیشرفت های زیادی داشته ایم، اما 
وقتی رفتار حرفه ای نداشتیم، این پیشرفت ها هم دیده نمی شوند. 
کاری که امروزه سعودی ها در فوتبال اروپا می کنند، بهره برداری 
از سیاست در ورزش است. در واقع سعودی ها متوجه شده اند که 
راهکار سیاسی بهترین راه برای حضور و نفوذ در ورزش است و 
بر همین اساس سهام باشگاه های مطرح اروپایی را خریداری 
می کنند تا خود را پشت این باشگاه ها پنهان کنند. همه این کار ها 
برای این است که بتوانند وجهه عربستان را که در دنیا بد شده 
است، بهتر کنند. قطعا مشاوره های بسیار خوبی داشته اند که به 
این نتیجه رسیده اند تا پشت هیجانات ورزش به خصوص فوتبال 
پنهان شوند و به خواسته های خود برسند؛ حتی اگر از نظر مالی 
ضرر بکنند. بهره برداری سیاسی این نیست که برای توجیه کردن 
کار های نادرست از آن استفاده کرد. بعد سیاسی ورزش جنبه های 
بسیار مثبتی هم دارد که می شود از آن استفاده کرد. از طرفی با 
توجه به بالابودن برد رسانه ای ورزش از این طریق می خواهند 

کار های رسانه ای و تبلیغاتی خود را هم انجام دهند. 

سیاسیبازی؛پاشنهآشیلورزش
هفته اول لیگ برتر طی روزهای گذشته 
برگزار شد. امیرحاج رضایی در خصوص 
وضعیت فوتبال کشورمان پاسخگوی سوالات 

 . د بو
 مهم ترین عوامل دخیل در بالارفتن 

کیفیت رقابت ها چیست؟
ما اگر تمامی نهادها را در نظر بگیریم 
می توانیم هم در عرصه ملی و هم در عرصه 
باشگاهی، در بازی های بین المللی عملکرد 
بسیار خوبی داشته باشیم. بخشی از دلایل 
موفقیت لیگ برتر به متولیان و مدیران مرتبط 
است و بخش دیگری از آن هم به عوامل فنی 
باشگاه ها. در تیم ملی فوتبال ایران اگر ما با 10 
امتیاز در صدر هستیم نباید آسوده باشیم چون 
در بازی با امارات تیم ملی ایران اذیت شد و اگر 
VAR به داد ما نمی رسید شاید به گل برتری 
نمی رسیدیم. در دیدار با کره جنوبی هم پس 
از خوردن گل از حریف، خیلی حریف را اذیت 
کردیم و دو بار تیر دروازه این تیم را به لرزه 
درآوردیم ولی باید مسیر بهتری را طی کنیم 
تا بتوانیم در ادامه راه موفق شویم و ساختار 
تیم ملی و تیم های باشگاهی را به بهترین 

شکل بسازیم.
پرسپولیس می تواند این فصل هم 

قهرمان لیگ برتر شود؟
تیمی که پنج دوره متوالی قهرمان شده 
بدون شک این فصل هم بخت قهرمانی دارد، 
البته اگر در کورس قهرمانی چند تیم داشته 
باشیم، به سود کشورمان خواهد بود. اگر چند 
ضلعی ایجاد شود، به سود تیم ملی فوتبال مان 
هم خواهد بود. در آلمان بایرن مونیخ در اکثر 
دوره ها قهرمان می شود و نهایتا ۸ تا 10 سال 
یکبار یک تیم دیگر به قهرمانی می رسد و این 
موضوع در عملکرد تیم ملی کشورشان موثر 
بوده. من پرسپولیسی یا استقلالی نیستم ولی 
معتقدم قهرمان پنج دوره اخیر رقابت های 
لیگ برتر فوتبال ایران برای دفاع از این عنوان 
باید عملکردی به مراتب نسبت به دوره های 
قبلی داشته باشد چون قهرمانی نمایش عالی 

 . می طلبد
 استقلال و سپاهان تا چه اندازه بخت 

قهرمانی دارند؟
استقلال با آمدن مصطفی آجورلو در سمت 
مدیرعامل شرایط بهتری پیدا کرده و اگر بتواند 
کیفیت خود را بالاتر ببرد قطعا می تواند در 
لیگ برتر مدعی قهرمانی شود. مشکلات باید 
در تیم های ما برطرف شود و حیف است در 
آسیا ضربه سنگینی بخوریم. با سپاهان دو 
فصل همکاری کردم. به لحاظ اقتصادی پشتوانه 
بسیار خوبی دارد و باشگاهی برنامه محور است 
و این باشگاه مربی محور و بازیکن محور نیست. 
قهرمانی و نایب قهرمانی در لیگ برتر را به دست 
آورده و بعداز پرسپولیس پرافتخارترین تیم 
لیگ برتر محسوب می شود. سرمربی کاربلدی 
به نام محرم نویدکیا در رأس این تیم قرار دارد. 
او در دوران بازی در کنار مجتبی جباری، 
بازیکنان آکادمیک فوتبال ایران بودند که 
بازیسازی را به بهترین شکل انجام می دادند. 
هیچ گاه هم باشگاه سپاهان پرونده ای در فیفا 
نداشته که نشان می دهد بسیار منظم عمل 

می کند. 

گفــتوگــو
 امیررضا حاج رضایی: 

»نویدکیا«و»جباری«
بازیکنانآکادمیکبودند

 ساختار تیم ملی و باشگاهی را
 به بهترین شکل بسازیم

فارس: تیم ملی فوتبال زیر 23 کشورمان به منظور حضور 
در مسابقات مقدماتی قهرمانی زیر 23 سال آسیا، تهران را 
به مقصد دوشنبه ترک کرد. تیم ملی زیر 23 سال ایران در 
گروه B با تیم های نپال، تاجیکستان و لبنان همگروه است و 
این رقابت ها از 3 تا 9 آبان ماه به میزبانی تاجیکستان در شهر 
دوشنبه برگزار می شود. مهدی مهدوی کیا، سرمربی تیم ملی 
فوتبال امید کشورمان که به صورت تلفنی مهمان برنامه ورزش 
و مردم بود در خصوص تعاملش با باشگاه های لیگ برتری 
اظهارداشت: سعی کردیم تعامل خوبی با باشگا ه ها داشته 
باشیم. برنامه ریزی ها باید به گونه ای باشد که مسابقات ما در 
روزهای فیفا برگزار شود و اگر این اتفاق رخ دهد شرایط بهتر 
خواهد بود. ما از هر بازی و تورنمنت باید برای پیشرفت استفاده 
کنیم تا به هدف اصلی خود دست پیدا کنیم. سرمربی تیم ملی 
فوتبال امید کشورمان عنوان کرد: شرایط در تاجیکستان 
ایده آل نیست، چون باید روی چمن مصنوعی بازی کنیم. 

حریفان ما سرمایه گذاری خوبی روی رده های پایه داشتند. 

 ادن هازارد که تابستان 2019 به حضور هفت 
ساله اش در چلسی پایان داد و با امضای قراردادی 

پنج ساله به ارزش 100 میلیون یورو به رئال مادرید 
جمع  در  نتوانسته  مدت  این  در  پیوست، 
کهکشانی ها آن درخششی که با پیراهن چلسی 
داشت را تکرار کند، هرچند مصدومیت های 

زیادی که او در این مدت به آن دچار شده، 
در این امر بی تاثیر نبوده است. 

روزنامه »ال ناسیونال« چاپ 
کاتالونیا با انتشار گزارشی 

بــه دنبـــال مدعی شد؛ باشگاه چلســـی 
بازگرداندن ادن ازِار 30 ساله به استمفوردبریج 
است. این هافبک بلژیکی که ارزشش در بازار 
نقل وانتقالات افُت کرده و به 25 میلیون یورو رسیده 
است، این فصل تنها در هشت بازی )3۸2 دقیقه از 
720 دقیقه ممکن( برای تیم تحت هدایت کارلو 

آنچلوتی به میدان رفته است. هازارد که دو بازی اخیر 
رئال مادرید مقابل اتلتیک بیلبائو در لالیگا و شاختار 
دونتسک در لیگ قهرمانان اروپا را به دلیل مصدومیت 
عضلانی از دست داده است، انتظار می رود به بازی 

یکشنبه کهکشانی ها مقابل بارسلونا در اولین 
ال کلاسیکوی فصل برسد.

فوتبالداخلی

بیــنالــملل

امیررضاواعظیآشتیانی
مدیرعامل اسبق باشگاه استقلال 

آرمان ملی: هفته اول رقابت های لیگ برتر روزگذشته با 
دیدار تیم های فولادخوزستان و پرسپولیس در حالی به پایان 
رسید که شاگردان یحیی گل محمدی موفق شدند به برتری 
3 بر یک برسند. اوایل این دیدار متعادل شروع شد و 2 تیم 
به دنبال راهی برای نفوذ به لایه های دفاعی یکدیگر بودند. با این 
وجود بازی بدون ریسک در دستور کار شاگردان گل محمدی 
و ویسی قرار گرفت و همین امر موجب شد تا دقایق ابتدایی 
کسل کننده سپری شود. حملات میزبان کمی جدی تر به نظر 

می رسید اما شاهد برتری مطلقی و حتی نسبی از سوی دو 
تیم نبودیم نیمه اول بدون عبور هیچ توپی از خط  دروازه ها به 
پایان برسد. در آغاز نیمه دوم بعداز دقایقی فولادی ها با ارسال 
توپ های بلند به پشت سر مدافعان پرسپولیس دفاع سرخ ها 
را تحت فشار گذاشتند. در همین حین و در دقیقه 26، رضا 
اسدی روی یک ضربه کرنر پرسپولیس را به گل رساند. دقیقه 
26  ضربه سر رضا اسدی روی کرنر ارسالی به گوشه مخالف 
رفت تا مرادیان تسلیم شود. بعداز این گل سرخ ها روحیه 

بهتری پیدا کردند. یحیی گل محمدی نیز یک هافبک و یک 
مهاجم را بیرون کشید و آل کثیر و پاکدل را به زمین فرستاد. 
تعویض گل محمدی جواب داد و با ضربه سر پاکدل روی 
شروع مجدد، سرخ ها به دومین گل رسیدند. دقیقه 27 کاشته 
ایستگاهی را ترابی به سمت دروازه فرستاد و حامد پاکدل با 
پشت سر توپ را به درون دروازه فرستاد. 5 دقیقه بعد فرار 
شیمبا پشت دفاع پرسپولیس، فرجی را به اشتباه انداخت تا 
پنالتی را تقدیم فولاد کند. شیمبا توپ را به مرکز دروازه زد تا 
اختلاف به حداقل برسد. بعداز این گل نبض بازی تندتر شد. با 
این حال پرسپولیس روی یک ضدحمله سریع توسط آل کثیر 
به گل سوم رسید. این دیدار در نهایت با برتری 3 بر یک 

پرسپولیس به پایان رسید. 

فولاد  یک - پرسپولیس  3 

طوفان یک نیمه ای سرخپوشــــــان 

     عصبانیت 
 اوزیل در جریان تساوی 2-2 فنرباغچه برابر رویال 
آنتورپ  در نیمه دوم از زمین بازی بیرون کشیده شد. وی 
بعد از تعویض با خشم به تعدادی از بطری های آب که در 
کنار زمین قرار داشت لگد زد، پیراهنش را درآورده و به 

کناری پرت کرد.

         کفش گیاهی
پل.پوگبا در همکاری با برند آدیداس و نیز استلا.مک. 
کارتنی طراح مد مشهور، کفشی منحصربه فرد را معرفی 
کرد که در ساخت آن از موادگیاهی استفاده شده و از این 
حیث منحصربه فرد است. پوگبا این همکاری را فوق العاده 

توصیف کرد.

           شکرگزاری
علیرضا جهانبخش در دومین بازی خود در فصل 
22-2۰2۱ لیگ اروپا توانست نخستین گل خود در این 
رقابت ها را در حضور ۸3 دقیقه ای برابر یونیون برلین به 
ثمر رساند. جهانبخش خوشحالی گل خود را با چشمانی 

بسته و  با شکرگزاری از خدا انجام داد.

ت
شــ

سنو
عک

چالش اول مدیرعامل باشگاه استقلال  

کارگزار؛ »سنگ بزرگ« و  »آجورلو«
آرمان ملی: هفته گذشته در حالی کارگزار جدید باشگاه 
استقلال انتخاب و معرفی شد که تعهد 500 میلیارد تومانی 
این کارگزار با درنظرگرفتن مبلغ 150 میلیاردتومان از محل 

تبلیغات محیطی، حاشیه هایی به دنبال داشت. 
  انتخاب کارگزار 

 روز چهارشنبه هفته گذشته شرکت »ایده پروران تبلیغ« 
به عنوان کارگزار جدید باشگاه استقلال معرفی شد. به گزارش 
باشگاه استقلال، طی قراردادی میان مدیرعامل باشگاه استقلال 
و شرکت »ایده پروران تبلیغ«، این شرکت به عنوان کارگزار 
رسمی   باشگاه استقلال معرفی شد.  طبق این قرارداد کف تعهد 
کارگزار در فصل جاری 500 میلیارد تومان و در صورت افزایش 
درآمد کارگزار، باشگاه از این درآمدها سهم بالایی خواهد برد.  
150 میلیارد تومان از تعهد کارگزار مربوط به تبلیغات محیطی 

بازی های خانگی باشگاه استقلال است.
  تبلیغات در هفته اول لیگ؟

باشگاه استقلال قبل از بازی با هوادار طی نامه ای به سازمان 
لیگ خواهان در اختیارگرفتن تبلیغات محیطی مسابقات 
خانگی خود در لیگ برتر شد. در فاصله دو ساعت مانده به شروع 
دیدار استقلال و هوادار افرادی که خود را منتسب به باشگاه 
استقلال می دانستند با تابلوهای تبلیغاتی خاص به ورزشگاه 
آزادی رفتند و خواهان اجرای آن در ورزشگاه شدند. کامیون 
این افراد جلوی در ورزشگاه آزادی متوقف شد و اجازه ورود 
به آنها ندادند. جالب اینکه سازمان لیگ تبلیغات دورزمین را 
براساس برنامه قبلی نصب کرده اما استقلالی ها این تبلیغات را 
قبول نداشته و خواستند تا بنرهای تبلیغاتی خود را دور زمین 

قرار بدهند که البته عملیاتی نشد! 
  انتقاد درودگر 

صادق درودگر، عضو هیات رئیسه سازمان لیگ فوتبال در 
گفت گو با »ایسنا« درباره این اقدام باشگاه استقلال اظهارکرد: 
من به مدیر عامل محترم باشگاه استقلال، جناب آقای سردار 
آجورلو توصیه می کنم که آیین نامه لیگ حرفه ای را یکبار دیگر 
بخواند. این اقدام، قانونی نیست در فوتبال قوانینی حاکم است 
که همه اعضای آن به عنوان عضو و ذی نفع فوتبال، ملزم به 
تبعیت از آن هستند. لذا  باید برای هر اقدامی  مصوبه ای وجود 
داشته باشد. من تاکنون در این مورد مصوبه ای ندیدم. او افزود: 
من مخالف این نیستم که باشگاه ها در آینده درآمد خودشان را 
از تبلیغات محیطی داشته باشند، بسیار هم استقبال می کنم 
ولی هیچ کاری را نمی توان فراقانونی انجام داد و هر اسمی  باید 
تابع قانون باشد. تا به حال قانونی که باشگاه استقلال بتواند 
تبلیغات محیطی بازی های خانگی اش را در اختیار بگیرد، 

مصوب نشده است. عضو هیات رئیسه سازمان لیگ فوتبال با 
بیان اینکه تبلیغات محیطی لیگ برتر در اختیار این سازمان 
است و دیگر شرکتی به عنوان واسطه عمل نمی کند، گفت: 
امسال و سال قبل، اوضاع نسبت به سال های قبل تغییر کرد. 
سال های قبل پول به دست باشگاه ها و سازمان لیگ نمی رسید 
و شرکت های تبلیغاتی همه پول را برای خود برمی داشتند و 
10 از 100 به فوتبال می دادند. اطلاعات بنده نشان می دهد 
پارسال پرداختی نسبت به گذشته بهتر بوده و باشگاه ها درآمد 

کسب کردند.
  بیانیه

باشگاه استقلال درباره حواشی و مطالبی که درباره کارگزار 
جدید این باشگاه مطرح می شود، بیانیه ای منتشر کرد. به 
گزارش باشگاه استقلال، در بخشی از متن این بیانیه آمده 
است: »در قرارداد با کارگزار جدید باشگاه استقلال، 500 
میلیاردتومان به عنوان کف تعهد درآمدی قرار داده شده که 
از این عدد 150 میلیاردتومان مربوط به تبلیغات محیطی 
باشگاه استقلال در بازی های خانگی است. حاصل شدن 
این درآمد به عنوان بخشی از فرصت درآمدزایی، می تواند 
زمینه ساز یک جهش بزرگ برای باشگاه استقلال باشد. از 
همین رو باشگاه استقلال از حق خود در این زمینه استفاده 
کرده و قبل از آغاز دیدار اول در لیگ برتر ضمن ارسال نامه ای 
به سازمان لیگ مراتب را به اطلاع رسانده اما متاسفانه اجازه 
بهره مندشدن باشگاه از حقوق خود در بازی اول داده نشد که 
موجب ضرر حداقل 10 میلیارد تومانی به این باشگاه براساس 
قرارداد شده است. با وجودی که اختیار تبلیغات محیطی طی 
چند فصل گذشته با سازمان لیگ بوده اما این فرصت تبدیل 

به درآمد بزرگ و پایدار برای باشگاه های فوتبال کشور نشده 
است. چه بسا اطلاع رسانی شفاف درباره درآمدهای تبلیغات 
محیطی در حداقل پنج فصل گذشته خود تاییدی بر این گزاره 
باشد. اکنون سوال این است که اگر باشگاهی مانند استقلال 
توانسته زمینه درآمد تقریبا 15 برابر از تبلیغات محیطی را 
برای خودش ایجاد کند. سازمان لیگ فوتبال کشور به عنوان 
نهادی که باید حامی  حقوق باشگاه ها باشد، باید از افزایش 
درآمد این باشگاه حمایت کند یا با افزایش این میزان درآمد 
مخالفت کند؟ سوال بعدی اینکه اگر این قرارداد و قراردادهای 
مشابه موجب افزایش درآمد سازمان لیگ به واسطه سهم 20 
درصدی از تبلیغات محیطی شود بازهم باید با این جهش 
درآمدی و افزایش سود مخالفت کرد؟ و سوال آخر؛ اگر یک 
باشگاه توانایی درآمدزایی 150 میلیارد تومانی از تبلیغات 
محیطی را داشته باشد، درآمد کل لیگ برتر از تبلیغات محیطی 
چه میزان خواهد بود؟ آیا نمی توان به جای اصرار بر روش های 
قدیمی   و بدون فایده و ناکارآمد با استفاده و بهره بردن از این 
فرصت بزرگ در جهت منافع فوتبال کشور قدم برداشت؟ در 
فوتبالی که بیشتر بازیکنان و مربیان خارجی مطالبات خود را 
دریافت نمی کنند و اکثر بازیکنان و مربیان داخلی برای دریافت 
مطالبات خود به کمیته تعیین وضعیت فدراسیون رجوع 
می کنند و بسیاری پرونده خارجی برای بازیکنان و مربیان در 
فیفا گشوده است، چرا با اقدامات و فرصت های درآمدزایی یک 
باشگاه که می تواند نقطه عطفی در اقتصاد فوتبال کشور باشد 
همراهی نمی شود؟ متاسفانه به گفته مسئولان سازمان لیگ در 
فصل جاری لیگ برتر، سازمان لیگ، با هیچ شرکتی به عنوان 
کارگزار تبلیغات محیطی، قرارداد منعقد نکرده و خود سازمان 
لیگ به مثابه یک شرکت تبلیغاتی یا کارگزار با اسپانسرها 
قرارداد می بندد که حاکی از روند اشتباه تبلیغات محیطی در 
فوتبال ایران است. سوال این است که چرا هیچ شرکتی حاضر 
به همکاری با سازمان لیگ نشده است و البته با چه منطق و 
اصولی و با چه کارنامه ای، خود سازمان لیگ در مقام کارگزار، 

امور تبلیغات محیطی را اداره می کند؟«
 نکات پایانی 

در مورد کارگزار جدید باشگاه استقلال باید گفت براساس 
آخرین تغییرات سرمایه ثبت شده این شرکت 520 میلیون 
ریال است در حالی که 5000 میلیارد ریال تعهد داده و این 
مساله ابهامات فراوانی به دنبال دارد. ضمن اینکه مهرماه سال 
1399 سازمان لیگ اعلام کرد این سازمان راسا تبلیغات 
محیطی را اجرا کنند. با این حال به نظر می  رسد اولین چالش 

مدیرعامل استقلال آغاز شده است. 

خـــبر

سردار آزمون: 

 مساله »اسکوچیچ« و »طارمی« یک سوءتفاهم است
سردار آزمون، مهاجم تیم ملی گفت: اختلافی که بین دراگان 
اسکوچیچ و مهدی طارمی به وجود آمده سوءتفاهم است و نباید 

آرامش تیم ملی به هم بخورد.
  صحبت های دراگان اسکوچیچ و بعداز آن واکنش 
مهدی طارمی درباره تاکتیک پذیری بازیکنان ایرانی 

حسابی جنجال آفرین شد.
فکر می کنم موضوع آن طور که بازتاب پیدا کرد، نبود. متاسفانه 
این مساله همیشه دردسرساز می شود که یکی از عواملش ترجمه 
مصاحبه های بازیکنان و مربیان در رسانه های غیرفارسی است. 
اسکوچیچ که با رسانه های کروات مصاحبه کرده و فکر می کنم 

ترجمه آن به فارسی سوءتفاهم ایجاد کرده است.
  یعنی صحبت های اسکوچیچ درباره تاکتیک پذیری 
بازیکنان آن چیزی نبوده که منتشر شده و مهدی 

طارمی هم دچار سوءتفاهم شده است؟
پس از انتشار این صحبت ها، اسکوچیچ با من تماس گرفت 
و گفت مصاحبه ای که انجام داده، آن چیزی نبوده که بازتاب 
داشته و گفت اتفاقا صحبت های مثبتی انجام داده است. شاید 
در رسانه های کرواسی صحبت های او طور دیگری منتشر شده 
و ترجمه صحبت های او از زبان کروات به فارسی و جابه جایی 
چند واژه باعث این سوءتفاهم شده است. در هر صورت، با چهار 
پنج بازیکن تیم ملی که اکنون در تیم نقش لیدر را دارند، باید به 

حفظ این آرامش کمک کنیم.

   می گویند اسکوچیچ نمی تواند با این بازیکنانی 
تکرار همین  و  کار کند  تیم ملی هستند  که در 
صحبت ها هم می تواند روی ذهنیت بازیکنان و حتی 

هواداران تیم ملی تاثیر بگذارد.
ببینید این صحبت ها همه به ضرر تیم ملی است و ما نباید 
خودزنی کنیم. ما همه ایراد داریم و بدون ایراد نیستیم. پس 
نباید آرامش خودمان را با این صحبت ها از بین ببریم. ما یک 
تیم هستیم و اکنون نیز همه باید برای صعود به جام جهانی 
تلاش کنیم و به هر شکل اکنون نیز در گروه مان صدرنشین 

شدیم  که نباید این فرصت را از دست بدهیم.
  پس فضای فعلی در تیم ملی را خوب می بینی و 

می گویی نباید این وضعیت را خراب کرد.
من به تنها چیزی که فکر می کنم، موفقیت 
تیم ملی است. اینکه اکنون انتقاد می شود، 
نباید باعث شود که گذشته را فراموش کنیم. 
کسانی که می گویند کادر فنی تاثیری 
ندارند، فراموش نکنند ما، همین بازیکنان 

بودیم که زمان مارک ویلموتس به آن 
شکل نتیجه گرفتیم و تا آستانه حذف 

قرار گرفتیم. اینکه اکنون 10 امتیاز 
گرفتیم و صدرنشین جدول گروه مان 
هستیم، یعنی کادرفنی تاثیر خودش 

را گذاشته است. بازیکن و مربی ابزاری هستند که باید 
مکمل هم باشند.

  برخی با توجه به اینکه در چهار بازی اخیر گل 
نزدی، نسبت به عملکردت نقد داشتند، خودت این 

انتقادها را ناشی از چه چیزی می بینی؟
معمولا آنهایی که این انتقادها را می کنند، فوتبال را 
بهتر از من درک نمی کنند. به همین دلیل توجهی به این 
صحبت ها نمی کنم. آنهایی که این نقطه  ظرات را دارند، بهتر 

است از پیروزی های تیم ملی لذت ببرند.
  از عملکردت در تیم ملی دفاع نمی کنی؟

وظیفه من بوده که برای تیم ملی موثر عمل کنم و هر 
زمان که برای تیم ملی بازی کنم، تلاشم برای رسیدن 

به موفقیت است.
  درباره شرایطت در تیم زنیت هم صحبت 
کن. چهارشنبه شب مقابل یوونتوس بازی 

کردید و با حداقل اختلاف شکست خوردید.
بازی سختی بود و همانطور که گفتید، یوونتوس 
با حداقل گل به برد رسید. من هم از وقتی 
وارد زمین شدم، تلاشم را کردم برای 
زنیت مثمرثمر باشم، اما در نهایت 
بازی با همان یک گل یوونتوس 

تمام شد.


